
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 799
Efter læsning af artiklen på www.prosa.dk 8/2-21: ”Myndighederne er tavse om ameri-
kansk cloud” undrer spørgeren sig over, at over, at Sundhedsdatastyrelsen afviser at
svare på spørgsmål om brugen af Cloud.
a. Vil ministeren redegøre for, hvorfor Sundhedsdatastyrelsen ikke vil give journalisten
information om dette?
b. Vil ministeren redegøre for, hvordan journalisten og dermed offentligheden kan få
denne information?
c. Lægger Sundhedsdatastyrelsen fortsat data i cloud-løsninger, som sender data ud af
EU?
d. Hvis ja, vil ministeren så redegøre for, hvad organisationen gør for at efterkomme
Schrems II-dommen?
https://www.prosa.dk/artikel/myndigheder-er-tavse-om-amerikansk-cloud/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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